

型號 (Model):	SM-922BK
名稱 (Description):	ETL Label GDO Main Unit
印刷颜色 (Printing color)	Black
尺寸 (Dimension)	MM
比例 (Scale)	1:1

80

62

<p><b>WARNING!</b> Risk of entrapment. After adjusting either the force or limits of travel adjustments, confirm that the door reverses on a 1 1/2"(3.8 cm) (or a 2 x 4 board laid flat) high obstruction on the floor.</p> <p><b>WARNING!</b> The opener is not equipped for permanent wiring. To install a proper receptacle if one is not available, contact licensed electrician.</p> <p><b>ATTENTION!</b> Risque d'enfermement. Après avoir réglé la force ou les limites de déplacement, vérifiez que la porte remonte après contact avec une obstruction de 1 1/2 po(3,8 cm) ou un 2 x 4 sur le sol.</p> <p><b>ATTENTION!</b> L'ouvre-porte n'est pas équipé pour un câblage permanent. Pour installer une prise appropriée si une telle prise n'est pas disponible, contactez un électricien agréé.</p> <p>FCC ID: KUTSM001 IC: 4454A-SM001</p> <p>Contains FCC ID: 2ASEO-HM-WF8266A Contains IC: 24999-WF8266A</p> <p style="text-align: center;"><b>120 V AC, 60 Hz, 3.0 A</b> <b>For indoor use only</b></p> <p style="text-align: center;"><b>120 V CA, 60 Hz, 3,0 A</b> <b>À utiliser uniquement en intérieur.</b></p> <p>CAN RSS-Gen/CNR-Gen</p>	<p><b>RESIDENTIAL GARAGE DOOR OPENER</b></p> <p>This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following conditions: (1) this device may not cause harmful interference; and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.</p> <p><b>OUVRE-PORTE DE GARAGE RÉSIDENTIEL</b></p> <p>Cet appareil est conforme à la partie 15 des règles de la FCC. Son fonctionnement est soumis aux conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas causer des interférences nuisibles, et (2) cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences qui peuvent perturber le fonctionnement.</p> <p style="text-align: right;">Model/Modèle/ Modelo : SM-001</p> <p style="text-align: center;"><b>CONFORMS TO ANSI/CAN/UL STD. 325</b> CERTIFIED TO CSA STD. C22.2 No.247 DISCONNECT POWER BEFORE SERVICING</p> <p style="text-align: center;"><b>CONFORME À LA NORME ANSI/CAN/UL 325</b> CERTIFIÉ À LA NORME CSA C22.2 N° 247 COUPEZ L'ALIMENTATION AVANT TOUT ENTRETIEN</p> <p style="text-align: center;"> <b>ETL</b> <small>US</small></p> <p style="text-align: center;"><b>Intertek</b> 5019455</p> <p style="text-align: center; font-size: 8px;">Made in Vietnam. Fabriqué au Vietnam. SKYLINK</p>
--	---

